
ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 18/1/2022

Της: Μαρίας Αθανασίου, Βουλευτή Β2 Δυτικού Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Έλλειψη κρίσιμου φαρμάκου για την αντιμετώπιση της  ινώδους κυστικής
ίνωσης»

Κύριε Υπουργέ,

Η Μονάδα Κυστικής Ινωσης Ενηλίκων, στις 12-1-2022, ενημέρωσε τους ασθενείς που
λαμβάνουν  το  συνδυασμένο  φαρμακευτικό  σκεύασμα:  «KAFTRIO/KALYDECO»  ή
«SYMKEVI/KALYDECO», για το ότι, τις επόμενες 15-20 μέρες, θα υπάρχει πρόβλημα
στα φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ με την διαθεσιμότητα του «KALYDECO». Οι ασθενείς θα
εκτελούν τις συνταγές τους μόνο για το «KAFTRIO» ή το «SYMKEVI» και θα λαμβάνουν
μόνο την πρωινή δόση «KAFTRIO»  ή μόνο το  «SYMKEVI»  (χωρίς το «KALYDECO»),
έως ότου αποκατασταθεί  το πρόβλημα. Όπως ίσως γνωρίζετε, όμως, προκειμένου να
έχουν ποιότητα στην καθημερινότητά τους οι πάσχοντες με ινώδη κυστική ίνωση, είναι
εξόχως σημαντική η απρόσκοπτη λήψη της φαρμακευτικής αγωγής τους. Η έλλειψη του
εν λόγω συνδυασμένου σκευάσματος είναι δυνατόν να προκαλέσει αποδιοργάνωση και
επιδείνωση της ήδη επιβαρημένης υγειονομικής κατάστασής τους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Έχετε  λάβει  γνώση  για  την  ως  άνω  αναφερόμενη  έλλειψη  του  σκευάσματος
«KALYDECO» από τα φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ;

2. Προτίθεσθε  να  μεριμνήσετε  καταλλήλως,  ώστε  άμεσα  να  εξασφαλισθεί  η
διαθεσιμότητά του ανωτέρω σκευάσματος στα φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ; 

3. Προτίθεσθε  να  μεριμνήσετε  προληπτικά,  καταλλήλως,  ώστε  να  μην  προκύπτουν
ελλείψεις, γενικότερα, σε τόσο κρίσιμα και αναγκαία φάρμακα, που αφορούν σε ειδικά
βεβαρημένες κατηγορίες χρονίως πασχόντων και ασθενών; 

Η ερωτώσα βουλευτής

ΜΑΡΙΑ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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